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Protokół Nr 36/2008
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Krakowa
odbytego 9 czerwca 2008 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący
Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1,  Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura
Planowania Przestrzennego, Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania
Środowiska oraz   inni zaproszeni goście. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.
Przewodniczący Komisji o godz.15.40 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie
Komisji witając członków Komisji oraz gości.

Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta  na temat programu likwidacji wyrobów zawierających
  azbest na terenie Gminy.
2.Zaopiniowanie  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Wadów-Węgrzynowice”.
3.Zaopiniowanie  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Grębałów-Lubocza”.
4.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Swoszowice -  Uzdrowisko”.
5.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Tyniec – Południe”.
6.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Tyniec – Węzeł Sidzina”.
7.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Rybitwy – Północ”.
8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru ''Żabiniec - Południe'' (druk nr 677),
b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru ''Wadowicka - Tischnera'' (druk nr 678),
c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru ''Dębniki”' (druk nr 679),
d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru ''Krasickiego - Orawska'' (druk nr 680),
e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru ''Rydlówka'' (druk nr 681).
9.Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
10.Oświadczenia i komunikaty.
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Ad.1
Informacja Prezydenta Miasta  na temat programu likwidacji wyrobów zawierających
  azbest na terenie Gminy.

Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska przestawiła informację
na temat programu likwidacji wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy.
Materiały stanowią  załącznik do protokołu.

Ad.2
Zaopiniowanie  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Wadów-Węgrzynowice”.

W obecności 9 członków Komisji – Komisja 7 gł. za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymującym się
pozytywnie zaopiniowała projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru   „Wadów-Węgrzynowice” z uwagami:
- zapisy projektu planu dostosować do Studium
- uregulować linie przesyłowe z operatorem sieci
- sugeruje się uwzględnienie komunikacji zbiorowej z wykorzystaniem linii kolejowych
- opinia nie dotyczy ogródków działkowych, które pozostają do rozstrzygnięcia w kontekście
  rozwiązań dla całego miasta.
(Opinia Nr 103/08 z 9 czerwca 2008r.)

Ad.3
Zaopiniowanie  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Grębałów-Lubocza”.

W obecności 10 członków Komisji – Komisja 7 gł. za, przy 0 przeciw, 3 wstrzymującym się
pozytywnie zaopiniowała projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru   „Grębałów-Lubocza” z uwagami:
- należy przeanalizować podniesienie i zagęszczenie zabudowy od ulicy Kocmyrzowskiej
- w obszarach MN2 zagęścić zabudowę  i wprowadzić zabudowę szeregową, zwiększyć ilość
  usług
- na terenie będącym własnością gminy dopuścić możliwość powstania przedszkola i żłobka
- sugeruje się uwzględnienie komunikacji zbiorowej z wykorzystaniem linii kolejowych
- opinia nie dotyczy ogródków działkowych, które pozostają do rozstrzygnięcia w kontekście
  rozwiązań dla całego miasta.
(Opinia Nr 104/08 z 9 czerwca 2008r.)

Ad.4
Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Swoszowice -  Uzdrowisko”.

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru   „Swoszowice -
Uzdrowisko” przedstawił Andrzej Bilski – główny projektant planu.
W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Marta Suter, Małgorzata Mrugała – Dyrektor
Wydz. Kształtowania Środowiska.
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Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Komisji zaproponował skierowanie projektu planu
do zespołu Komisji.
Posiedzenie zespołu zostało ustalono na 16 czerwca br. godz.12.00 w Biurze Planowania
Przestrzennego.

Ad.5
Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Tyniec – Południe”.

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru   „Tyniec – Południe”
przedstawił Damian Korecki – główny projektant planu.
W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura
Planowania Przestrzennego.
Ustalono, że projekt planu zostanie omówiony na zespole.

Ad.6
Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Tyniec – Węzeł Sidzina”

Omówienie projektu planu dokonała Ewa Sośnicka – główny projektant planu
W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Ewa Sośnicka, Anna Rybakiezy-Ralska –
Dyrektor Zarządu Cmentarzy Komunalnych.
Ustalono, że projekt planu zostanie omówiony na zespole.

Ad.7
Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
  „Rybitwy – Północ”.

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru  
„Rybitwy – Północ” dokonał Sebastian Chwedeczko – główny projektant planu.
W dyskusji głos zabrali: Kajetan d`Obyrn, Grzegorz Stawowy, Zygmunt Włodarczyk,
Sebastian Chwedeczko.
Ustalono, że projekt planu zostanie omówiony na zespole.

Ad.8
 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Żabiniec - Południe'' (druk nr 677),

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania
Przestrzennego.
W dyskusji udział wzięli: Kajetan d`Obyrn, Paweł Bystrowski, Grzegorz Stawowy,
Magdalena Jaśkiewicz.
Ustalono, że projekt uchwały zostanie zaopiniowany na następnym posiedzeniu Komisji.

b)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Wadowicka - Tischnera'' (druk nr 678),
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Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania
Przestrzennego.
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 7gł. za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Wadowicka - Tischnera''  - druk nr
678 (Opinia Nr 105/08 z 9 czerwca 2008r.)

c)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Dębniki”' (druk nr 679),

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania
Przestrzennego.
W dyskusji udział wzięli: Paweł Bystrowski, Kajetan d`Obyrn, Stanisław Rachwał, Grzegorz
Stawowy, Barbara Mirek – Mikuła, Wojciech Kozdronkiewicz.
W głosowaniu 7 gł. za (jednomyślnie) Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru ''Dębniki”'  - druk nr 679 (Opinia Nr 106/08 z 9 czerwca 2008r.)

d)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ‘’Krasickiego – Orawska’’ (druk nr 680),

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania
Przestrzennego.
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 7gł. za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Krasickiego – Orawska’’  - druk nr
680 (Opinia Nr 107/08 z 9 czerwca 2008r.)

e)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru ''Rydlówka'' (druk nr 681).

Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego poinformowała, że
decyzją  Prezydenta Miasta projekt uchwały zostanie wycofany.

1)Komisja zawnioskowała do Prezydenta Miasta aby miejscowe plany zagospodarowania
przestrzennego realizowane były przez wykonawców zewnętrznych wyłanianych w drodze
przetargu.
W głosowaniu 5 gł. za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się wniosek został przyjęty.
(Wniosek Nr 30/08 z 9 czerwca 2008r.)
2)Komisja wnioskuje o  dokonanie analizy zasadności przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru os. Podwawelskiego.
W głosowaniu 7 gł. za (jednogłośnie) wniosek został przyjęty. (Wniosek Nr 31/08 z 9 czerwca
2008r.)

Ad.9
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Nie zgłoszono żadnych spraw bieżących.
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Ad.10
Oświadczenia i komunikaty.

Brak

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie
17.00 zamknął posiedzenie Komisji.

  Grzegorz Stawowy

          Przewodniczący Komisji

Protokołowała:

B.Czepiec


